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• Trafikksikkerhet, både i anleggs- og driftsfase
• Miljømessige hensyn mht støy, støv, 

vibrasjoner osv
• Hensynsfull fremdrift anleggs- og driftsmessig 

til eksisterende bebyggelse og virksomheter, 
slik at normal virksomhet og ferdselsmulighet 
for alle (UU) ivaretas på kort og lang sikt.

• Favorisere løsninger som ikke krever 
batteridrift

• Økonomi, på kort og lang sikt 
• Beredskapsmessige hensyn (herunder 

snø/is/vann, strømforsyning, rømning/redning, 
tilfluktsrom osv)
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Del 1

Alle alternative tunell-innslag på sentrumsside 
for vei/bane bør gjennomgås på ny, før de evt 
forkastes.

Vurdere ulike tunell-innslag slik foreslått:

Christies gate (Skansentunellen) jfr NTP 2011-15 med 
konsekvensutredning godkjent av Vegdirektoratet

Finnegårdsgaten/Vetrlidsallmenning til Slaktehustomten. Alternativ 
1Aa, dagløsning til og med Torget, deretter tunnelløsning fra Jfr 2014, 
Bystyresak 137/14

Kaigaten/Nygaten … Katedralskolen 

Sandbrogaten reguleringsplan vedtatt 2023, men da med endret 
tilkomst via dagløsning Kaigaten-Sma ̊strandgaten-Blauwbukten-Vågen-
Bradbenken.

Andre foreslåtte/mulige tunell-innslag (f.eks fra Marken)
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FLOMVERN FOR 
BERGEN SENTRUM?
• Om tunell fra 

Sandbrogaten fortsatt 
skulle fremstå som mest 
aktuelt, så bør forslag om 
ny tracé for Bybanen mfl 
gå over Vågen, og inngå 
som flomvern for indre 
Bergen sentrum. Derved 
kan kostnader med å heve 
mange bygninger i 
sentrum minimaliseres.

NY EL-BÅT-TERMINAL + 
NYTT BYBANE-STOPP
• kortere avstand for beboere

og arbeidsplasser på
Nordnes til bybane

• Frigjøre Bryggen, Torget, 
Strandkai mfl fra trafikk.

• Og man kan droppe 
batteridrift på bybanen?
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Del 2

Det bør alvorlig vurderes å droppe plan om å 
forlenge Fløyfjell-tunellen til Eidsvåg.

Det bør alvorlig vurderes å droppe plan om å forlenge Fløyfjell-
tunellen til Eidsvåg blant annet av tidsmessige og økonomiske årsaker

I stedet vurdere bybane-tunell nordover fra Amalie 
Skram til Eidsvåg, via Sandviken Sykehus og 
NHH/Stemmemyren.

Bakgrunn:
• Unødvendig kompliserende - og lite fremtidsrettet - å forlenge 
Fløyfjelltunellen slik regulert.
• Viktigere at Vegvesenet prioriterer Ringvei Øst, og da begynne fra 
nord ved Nordhordlandsbroen.  I neste trinn heller forlenge ringvei Øst 
via Arna til søre bydel av Bergen. (Må snarest minimalisere trafikk over 
Danmarksplass)
• Enklere finansiering av Bybane uavhengig av Vegmyndighetene?

👀
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